

## PRAYERS.

The Honourable the Speaker tabled the Annual Report of the Commissioner of Official Languages for the calendar year 1988, pursuant to sub-section 35(1) of the *Official Languages Act*, Chapter O-3, R.S.C. 1985.—Sessional Paper No. 342-36.

A Message was brought from the House of Commons in the following words:—

TUESDAY, April 11, 1989

*ORDERED*.—That a Message be sent to the Senate to acquaint Their Honours that the Report of the Commissioner of Official Languages for the year 1988 has been referred to the Standing Joint Committee on Official Languages.

*ATTEST*

ROBERT MARLEAU,  
*The Clerk of the House of Commons.*

Ordered, That the Message do lie on the Table.

A Message was brought from the House of Commons in the following words:—

FRIDAY, April 14, 1989

*ORDERED*.—That a Message be sent to the Senate to acquaint Their Honours that the names of Messrs. Allmand, Bjornson, Miss Campbell (*South West Nova*), Messrs. Casey, Chartrand, Couture, Desjardins, Duhamel, Mrs. Feltham, Messrs. Gauthier, Lopez, Robinson, Skelly (*North Island—Powell River*), Sobeski and Van de Walle have been appointed to serve on the Standing Joint Committee on Official Languages.

*ATTEST*

ROBERT MARLEAU,  
*The Clerk of the House of Commons.*

Ordered, That the Message do lie on the Table.

A Message was brought from the House of Commons in the following words:—

FRIDAY, April 14, 1989

*ORDERED*.—That a Message be sent to the Senate to acquaint Their Honours that the names of Messrs. Berger, Boudria, Domm, Mrs. Gibeau, Messrs. Johnson, Vien, Wappel and Whittaker have been appointed to serve on the Standing Joint Committee for the Scrutiny of Regulations.

*ATTEST*

ROBERT MARLEAU,  
*The Clerk of the House of Commons.*

Ordered, That the Message do lie on the Table.

## PRIÈRE.

L'honorable Président dépose sur le bureau le rapport annuel du Commissaire aux langues officielles pour l'année civile 1988, conformément à l'article 35(1) de la *Loi sur les langues officielles*, chapitre O-3, Lois révisées du Canada 1985.—Document parlementaire n° 342-36.

La Chambre des communes transmet un message dont voici le texte:

Le MARDI 11 avril 1989

*IL EST ORDONNÉ*.—Qu'un message soit transmis au Sénat pour informer Leurs Honneurs que le rapport du Commissaire aux langues officielles pour l'année 1988 a été déferé au Comité mixte permanent des langues officielles.

*ATTESTÉ*

*Le Greffier de la Chambre des communes,*  
ROBERT MARLEAU.

Ordonné: Que le message soit déposé sur le bureau.

La Chambre des communes transmet un message dont voici le texte:

Le VENDREDI 14 avril 1989

*IL EST ORDONNÉ*.—Qu'un message soit transmis au Sénat pour informer Leurs Honneurs que la Chambre a nommé messieurs Allmand, Bjornson, mademoiselle Campbell (*South West Nova*), messieurs Casey, Chartrand, Couture, Desjardins, Duhamel, madame Feltham, messieurs Gauthier, Lopez, Robinson, Skelly (*North Island—Powell River*), Sobeski et Van de Walle pour siéger comme représentants de la Chambre au sein du Comité mixte permanent des langues officielles.

*ATTESTÉ*

*Le Greffier de la Chambre des communes,*  
ROBERT MARLEAU.

Ordonné: Que le message soit déposé sur le bureau.

La Chambre des communes transmet un message dont voici le texte:

Le VENDREDI 14 avril 1989

*IL EST ORDONNÉ*.—Qu'un message soit transmis au Sénat pour informer Leurs Honneurs que la Chambre a nommé messieurs Berger, Boudria, Domm, madame Gibeau, messieurs Johnson, Vien, Wappel et Whittaker pour siéger comme représentants de la Chambre au sein du Comité mixte permanent d'examen de la réglementation.

*ATTESTÉ*

*Le Greffier de la Chambre des communes,*  
ROBERT MARLEAU.

Ordonné: Que le message soit déposé sur le bureau.